



# SUBARU 專業保養套餐

## SUBARU Service Maintenance Program

定期檢查套餐 Maintenance Service		Solterra	
A 計劃 Package A	原價 Original Price	\$2,598	
B 計劃 Package B		\$3,688*	\$5,788#
保養套票 Program Plan	3 x A + 1 x B* (5% off)	\$10,908 + 10% off 1 time merchandise items**	
	6 x A + 2 x B* (10% off)	\$20,668 + 20% off 1 time merchandise items**	
	9 x A + 2 x B* + 1 x B# (15% off)	\$31,068 + 30% off 1 time merchandise items**	

\* 每 30,000 公里或 24 個月進行，包括更換制動液

\* Perform every 30,000km or 24 months, include replacing brake fluid

# 每 90,000 公里或 72 個月進行，包括更換制動液及電動聯合傳動器油

# Perform every 90,000km or 72 months, include replacing brake fluid and e-Transaxle fluid

\*\* Merchandise items do not include STI accessories



### 維修時間表 Maintenance Timetable



\*\*\*詳細檢查項目請參閱維修服務手冊

\*\*\*Details of inspection items please refer to service booklet

如適用。價格已包括人工、指定物料及零件，如套票與所屬車輛一併轉手，需繳付\$300行政費用，意美九龍有限公司保留修訂優惠條款及細則之權利並恕不另行通知。

If applicable. Price includes labor cost, specified materials and parts, \$300 administration fee will be charged if package is transferred to a second owner under same chassis number. Motor Image Kowloon Limited reserves the right to amend the terms and conditions of the offer at any time without prior notice.

STAY CONNECTED

